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Szanowny Panie Prezesie

Na wstępie pragnę wskazać, że Okręgowa Rada Adwokacka w Wałbrzychu nie prowadzi statystyk obrazujących zmiany składu osobowego Izby na
przestrzeni wielu lat. Nadto od wielu lat znoszony jest wymóg qurom na Zgromadzeniach Izby, w tym wyborczych, a postawą wydawania mandatów
była faktyczna ilość osób uczestniczących w Zgromadzeniach.

Opowiadając na Pana pytania uprzejmie informuję, iż:

1/ w 2024 r. Izba Adwokacka w Wałbrzychu liczy aktualnie 345 adwokatów wykonujących zawód i 84 nie wykonujących zawodu

2/ w momencie przeprowadzenia Zgromadzenia w 2024 r. Izba liczyła 343 adwokatów wykonujących zawód, zaś uprawnionych do głosowania wraz z
delegatami było 347 adwokatów

3/ w 2020 r. w momencie przeprowadzenia Zgromadzenia Izba liczyła 306 adwokatów wykonujących zawód, zaś uprawnionych do głosowania wraz z
delegatami było 308 adwokatów

4/ Ślubowania adwokackie złożyło: w 2024 r. - 14 adwokatów, w 2023 r. - 18 adwokatów, w 2022 r. - 23 adwokatów, w 2021 r. - 9 adwokatów, w
2020 r, - 16 adwokatów

5/ Izba liczy aktualnie 24 aplikantów: na I roku - 7, na II roku - 7, na III roku - 10

Z wyrazami szacunku

adw. Jerzy Lachowicz

dziekan ORA w Wałbrzychu
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W dniu 26.10.2024 o 16:46, stowarzyszenie@defensoriuris.pl pisze:

Szanowny Panie Dziekanie,

wobec skierowanego wezwania, zwracam się z uprzejmą prośbą o wskazanie, które spośród wnioskowanych przez nas informacji wymagają
przetworzenia informacji przez pracownika Okręgowej Rady Adwokackiej, mając na uwadze treść art. 15 ust. 1 ustawy o dostępie do informacji
publicznej. Jednocześnie, wobec przedstawionej przez Państwa informacji, co do tego, że część spośród wnioskowanych informacji wymaga
długotrwałej kwerendy, cofam wniosek, w tym zakresie, który wymagałaby od Państwa przetworzenia takich informacji.

Wskazuję, że wnioski o udostępnienie informacji publicznej skierowane zostały do wszystkich okręgowych rad adwokackich w Polsce, natomiast
ich wyniki zostały opublikowane na stronie internetowej Stowarzyszenia: https://defensoriuris.pl/adwokaturawybiera/, w ramach kampanii
Adwokatura Wybiera, w której zachęcamy adwokatów do bardziej aktywnego udziału w uczestnictwie w wyborach do organów samorządu adwokackiego.
Stąd też w czasie zbiegły się dwa wnioski, które wystosowaliśmy (co do drugiego wniosku zbierane są w dalszym ciągu odpowiedzi). Wskazuję
również, że co do zasady, wnioskowane informacje były udzielane Stowarzyszeniu, bez dodatkowych kosztów, co implikowało wniosek, że okręgowe
rady adwokackie, prowadziły w tym zakresie stosowne statystyki. Stowarzyszenie Adwokackie Defensor Iuris nie prowadzi przy tym żadnej
działalności zarobkowej, natomiast działa w oparciu o dobrowolne składki własnych członków oraz pracę społeczną adwokatów.

Jednocześnie, mając na uwadze treść art. 49 ust. 1 ustawy prawo o adwokaturze, zwracam się o udzielenie wyłącznie tych spośród poniższych
informacji, które dotyczą listy adwokatów i aplikantów adwokackich, prowadzonych przez Okręgową Radę Adwokacką. Ufam, że w powyższym
zakresie Okręgowa Rada Adwokacka w Wałbrzychu prowadzi stosowne statystyki i nie wymagają one dodatkowego przetworzenia:

1. le aktualnie członków liczy Państwa izba adwokacka, w tym ilu jest adwokatów wykonujących zawód oraz niewykonujących zawodu? Ewentualnie
udostępnienie listy adwokatów wykonujących i niewykonujących zawodu w Państwa izbie?
2. Ilu adwokatów wykonujących zawód liczyła Państwa Izba Adwokacka w momencie przeprowadzenia zgromadzenia w 2024 (jeśli
dotyczy), 2023, 2022, 2021 oraz 2020 roku (jeśli dotyczy)? Powyższa informacja stanowić musiała podstawę wydania mandatów do głosowania lub
ustalenia kworum podczas przeprowadzonych zgromadzeń. Jeśli statystyka w powyższym względzie nie była prowadzona, lub wymaga dodatkowego
przetworzenia, uprzejmie proszę o udzielenie stosownej informacji?
3. Ilu adwokatów złożyło ślubowanie adwokackie w Państwa izbie adwokackiej odpowiednio w latach 2024, 2023, 2022, 2021, 2020? Jeśli
statystyka w powyższym względzie nie była prowadzona, lub wymaga dodatkowego przetworzenia, uprzejmie proszę o udzielenie stosownej
informacji
4. Ilu aplikantów adwokackich liczy aktualnie Państwa izba, z uwzględnieniem roku aplikacji? (tj. ile jest aplikantów odpowiednio
na I, II i III roku aplikacji)

Szanując czas pracowników Okręgowej Rady Adwokackie w Wałbrzychu, zwracam się o udzielenie informacji tylko w zakresie, w jakim (co do
zasady) nie wymaga to dodatkowego nakładu czasu koniecznego, aby przetworzyć stosowne informacje.

Łączę wyrazy szacunku

Z poważaniem
adw. Filip Tohl
Wiceprezes Stowarzyszenia Adwokackiego Defensor Iuris

W dniu 2024-10-25 08:52, Jerzy Lachowicz napisał(a):

W związku z kolejnym wnioskiem o udostępnienie informacji publicznej uprzejmie informuję, iż udzielenie informacji wymaga przetwarzania
danych z wielu lat, co związane jest z koniecznością oderwania pracownika biura Okręgowej Rady Adwokackiej od wykonywania obowiązków i
zlecenia przygotowania informacji po godzinach pracy. To z kolei związane jest z pracą w godzinach nadliczbowych. W tej sytuacji, na
podstawie art. 15 ustawy z 6 września 2001 r. o dostępie do informacji publicznej uzależniam udzielenie informacji od uiszczenia na
rachunek Izby Adwokackiej w Wałbrzychu nr 89 1050 1908 1000 0023 2534 4238 opłaty w wysokości 300 zł.

Jednocześnie informuję, że opóźnienie w udzieleniu powyższej informacji spowodowane było chorobą.

Z poważaniem

adw. Jerzy Lachowicz

dziekan ORA w Wałbrzychu
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